23. The curtains A) are being made. Γ) make.		by Marie. Б) made. Д) were making	B) are making.	
	came home fr b) lately.	rom school B) late.	_ · Γ) latest.	Д) more late.
	wants to b) take.	up UFO hunt B) get.	ing as a hobby. Γ) make.	Д) do.
	posing.	our, he his Б) had composed Д) had been comp	B) com	poses.
	at arey're helicopt Б) that.	•	Γ) those.	Д) there.
28. She w	-	tic and could play the lent. B) ear.		 Д) eye.
	a eart b) went.	when he saw the b B) sank.	ooat leaving. Γ) lost.	Д) fell.
		cessary word. 1g sushi because s	he has been live	ed in Tokyo fo
years.				

e-mail: into@bakonkurs.bv https://www.bakonkurs.by/ https://конкурс.бел/

Игра-конкурс по иностранным языкам

«ЛИНГВИСТЁНОК-2019»

Четверг, 18 апреля 2019 г.

- продолжительность работы над заданием 1 час 15 минут;
- на каждый вопрос имеется только один правильный ответ;
- на старте участник получает авансом 30 баллов;
- каждый правильный ответ оценивается тремя, четырьмя или пятью баллами; количество баллов, которые набирает участник, отвечая на вопрос правильно, определяется сложностью вопроса; сложность вопроса определяется по количеству участников, правильно ответивших на него; 10 наиболее лёгких вопросов оцениваются по 3 балла, 10 наиболее трудных вопросов – по 5 баллов, остальные 10 вопросов – по 4 балла;
- неправильный ответ оценивается четвертью баллов, предусмотренных за данный вопрос, и засчитывается со знаком «минус»;
- за вопрос, оставшийся без ответа, баллы не прибавляются и не вычитаются;
- максимальное количество баллов, в которое оценивается задание конкурса, 150;
- самостоятельная и честная работа над заданием главное требование организаторов к участникам конкурса; невыполнение этого требования ведёт к дисквалификации участников и учреждений образования;
- участнику запрещается пользоваться словарями, справочниками, учебниками, конспектами, иными письменными или печатными материалами, электронными носителями информации и устройствами связи; недопустимо обмениваться информацией с другими участниками; ручка, черновик, карточка и задание – это всё, что нужно для работы участнику;
- объём и содержание задания не предполагают его полного выполнения; в задании допускаются вопросы, не входящие в программу обучения;
- после окончания конкурса листок с заданием и черновик участник забирает с собой и хранит их у себя до подведения окончательных итогов;
- результаты участников размещаются на сайте https://www.bakonkurs.by/ через 1,5-2 месяца после проведения конкурса.

Задание по английскому языку для учащихся 7-8 классов

Complete the sentences and re	ad about the Winter Olympics
The Winter Olympics are held ever	ry (1) years. Most of the athletes are

4. A) Speed.	Б) Short track.	B) Ice.	Γ) Psycho.	Д) Figure.				
3. A) sides.	b) scales.	B) slopes.	Γ) slides.	Д) stadiums.				
2. A) skaters. Γ) sportsmen.	Б) amateurs. Д) not sportsmen.		B) qualified.					
1. A) two.	b) three.	B) four.	Γ) five.	Д) —.				
pleasure and honour of hearing his or her country's (6) played out loud.								
cross-country skiing and shoot rifles at targets. The winner of each event has the								
unique combination of athleticism and beauty. In a(5) , athletes do								
skating is one of the most popular events at the Winter Games because of its								
mountain(3), and the sport involves a few different styles(4)								
(2), but some events do feature professionals. Skiing events happen on								
•		•	. •	ine diffictes die				

 5. A) biathlon. Γ) snowboarding race. Γ) shishoot. B) moguls compared by the ship of the	4) I can't stand d) hearing from you soon.
6. A) song. B) popstar. B) music. Γ) anthem. Д) pragarates (1) pragarates (2) pragarates (3) pragarates (4) pragarates	
 Answer the questions 7. "Ellen went to school, and then Ellen did her homework." What is a b simpler way of phrasing this sentence? A) She went to school, and then Ellen did her homework. B) She went to school, and then she did her homework. B) Ellen went to school, and then she did her homework. Γ) Ellen went to school, and then she, Ellen, did her homework. 	
3. Which of these is not right?	15. I'm afraid I have a complaint. A) I didn't know it was a problem. B) What is it? Γ) Don't worry. J) That's ok.
${f A}$) a bunch of bananas. ${f B}$) a box of matches. ${f B}$) a steak of meat. ${f \Gamma}$) a dozen eggs. ${f J}$) a bar of chocolate.	16. You can ask someone if he/she wants a cup of tea in an informal situation
 9. Which of the following will help you see distant objects more clearly? A) spectacles. B) a telegraph. B) a microscope. Γ) a cheek. Д) binoculars. 	by asking: A) Wanna biccy? B) Fancy a crumpet? B) Shall I put the kettle on? Γ) Would madam like an Earl Grey? Д) Drinkateamate?
10. Where would you find a sole? A) on a shoe. Б) on a skirt. В) on a shirt. Г) on a jacket. Д) on a hat.	 Complete the sentences 17. We usually know the words to lots of songs without working hard to learn them. In fact, we can sing them easily because we know them A) by leaps and bounds.
11. What do we call a long period of hot, dry weather when crops and and die?	
A) a blizzard. Б) a flood. В) a drought. Г) a tidal wave. Д) a torn	lo A) naked. Б) black. В) watery. Г) light. Д) hard.
 12. You are looking for your schoolbag. You think it's in the kitchen, but are not sure. 1) It mustn't be in the kitchen. 2) It may be in the kitchen. 3) It doesn't have to be in the kitchen. 	19. If someone ask about the "breed" of your dog, they want to know the A) age of the dog. B) sex of the dog. Γ) name of the dog. Λ) nationality of the dog.
A) 1.	20. Someone with spots on their face is called
13. Match the sentences. 1) My sister let us 2) I look forward to a) speak five languages. b) use her flat for the party.	A) rosy. B) albino. B) polka-dotted. Γ) wrinkled. Д) freckled. 21. "Edward looks green". This means that Edward looks A) rich. B) sick. B) friendly. Γ) high. Д) happy.